

ARTHUR JULIAN ANDREW

Mr. Andrew was born in Pictou, Nova Scotia, in 1915. He studied at Dalhousie University.

After working for the Canadian Press and serving overseas in the Canadian Army during the war, he joined the Department of External Affairs in 1947. He has served in a number of posts abroad, including Bonn, Vienna, and Prague. He was Ambassador to Israel and concurrently High Commissioner to Cyprus from 1962 to 1965, and Ambassador to Sweden from 1965 to 1969. He spent the academic year 1969-70 at the University of Toronto as Foreign Service Visitor, and he became Director General of the Bureau of Asian and Pacific Affairs in 1970.

Mr. Andrew is married and has two children.

- - - -

ARTHUR JULIAN ANDREW

M. Andrew est né à Pictou (Nouvelle-Ecosse) en 1915. Il a fait ses études universitaires à l'Université Dalhousie.

Après avoir travaillé à la Presse canadienne et après avoir servi dans l'Armée canadienne pendant la guerre, il est entré au Ministère des Affaires extérieures en 1947. Il a été affecté à de nombreux postes à l'étranger, notamment à Bonn, à Vienne et à Prague; il a été Ambassadeur en Israël et concurremment Haut-commissaire à Chypre de 1962 à 1965, et Ambassadeur en Suède de 1965 à 1969. Il a passé l'année académique 1969-70 à l'Université de Toronto comme Diplomate en résidence, et il a été nommé Directeur général du Bureau des Affaires de l'Asie et du Pacifique en 1970.

M. Andrew est marié et il a deux enfants.